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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:82 Järnvägens kapacitet efter stoppad utbyggnad av stambanor

Ett av de första besluten den här regeringen tog var att stoppa utbyggnaden av 
nya stambanor. I stället gavs uppdrag till Trafikverket att återkomma med 
förändrade förslag, vilket man gjorde innan sommaren 2023. 

Alla vet att det är trångt i spåren, att både människor och gods står och väntar 
och att det påverkar möjligheterna till att ta sig både till och från jobb, och det 
påverkar också vårt land om för dåligt utbyggd infrastruktur hämmar 
tillväxten. 

Det händer också saker inom landet, såsom utbyggnaden av nya industrier i 
norr och byggnationer i våra grannländer som ökar efterfrågan på vår 
infrastruktur. Men från regeringen är det tyst. 

Jag vill därför fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Tas Trafikverkets uppdrag om hand på ett sätt som ökar kapaciteten i den 
svenska järnvägen?

………………………………………

Gunilla Svantorp (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-10-05
Besvaras senast
2023-10-11 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


